

# المرجع الوطني لطب الأسرة والرعاية الصحية

National Reference  
for Family Medicine and Primary Healthcare

The Council of Health Insurance strives to enhance the effectiveness and efficiency of health services and enabling stakeholders to achieve excellence, and to raise the level of quality and health services performance which provided to beneficiaries. Based on this point, the CHI has adopted along with the stakeholders: (Ministry of Health, Saudi Health Council, Saudi Commission for Health Specialties, and Health Sector Transformation Office) the National Reference for Family Medicine and Primary Healthcare.

يسعى مجلس الضمان الصحي إلى تعزيز فعالية وكفاءة الخدمات الصحية وتمكين أصحاب المصلحة من تحقيق التميز ورفع مستوى الجودة والأداء والخدمات المقدمة للمستفيدين، ومن هذا المنطلق؛ تبنى المجلس مع الجهات ذات العلاقة (وزارة الصحة، المجلس الصحي السعودي، هيئة التخصصات الصحية، ومكتب تحول القطاع الصحي) المرجع الوطني لطب الأسرة والرعاية الصحية.

### The purpose of adopting the National Reference for Family Medicine and Primary Healthcare:

### الهدف من تبني المرجع الوطني لطب الأسرة والرعاية الصحية:



Raising the level of quality and health services performance



Developing the method of dealing with challenges in Family Medicine and Primary Healthcare field.



تطوير آلية التعامل مع التحديات في مجال طب الأسرة والرعاية الأولية.



رفع مستوى الجودة وكفاءة الأداء في الخدمات الصحية.



Involving the stakeholders to improve healthcare sector.



Educating stakeholders about the approved medical practices in Family Medicine and Primary Healthcare field.



توعية أصحاب العلاقة بالممارسات الطبية المعتمدة في مجال طب الأسرة والرعاية الأولية.



إشراك الجهات ذات العلاقة بعملية تطوير القطاع الصحي.



SSFCM (saudifamilymedicine.com)



# ضمان

مجلس الضمان الصحي  
Council of Health Insurance